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L’Ajuntament de
Salt tanca el bar
Tertúlia perquè
no tenia llicència
● Salt. L’Ajuntament
de Salt ha ordenat el
tancament del bar Ter-
túlia, situat al carrer
Torras i Bages, perquè
no disposava de llicèn-
cia municipal, després
que continués obert tot i
haver-se decretat la
clausura de l’activitat,
segons van indicar
fonts municipals. En
els últims mesos, la po-
licia local havia obert
actes contra els propie-
taris, la primera el 27
d’abril del 2007 i la se-
gona el 6 de maig del
mateix any, perquè no
van presentar la docu-
mentació requerida. A
més, la inspecció va
acabar amb la detenció
del responsable de l’es-
tabliment, perquè va in-
tentar agredir els
agents, segons les
fonts. Així mateix, a fi-
nals de l’any passat, el
responsable del local va
demanar la llicència
municipal, però no va
presentar la documen-
tació que requerien els
serveis tècnics del con-
sistori. Dues inspec-
cions més a principis
d’aquest any van posar
de relleu que continua-
va l’activitat de bar sen-
se tenir llicència. En
una de les inspeccions
els agents hi van trobar
una treballadora en si-
tuació irregular, que no
disposava de permís de
residència ni de treball.
Divendres passat, l’al-
caldessa, Iolanda Pine-
da, va ordenar el tanca-
ment del bar. / M.B.

Demanen un pla
de protecció per a
la plana de l’Aubi
● Mont-ras. L’associació
socioecologista Salvem
el Crit-Aritjol de Pala-
frugell pensa demanar a
l’Ajuntament de Mont-
ras, però també als de
Palafrugell i Palamós,
que impulsin un pla de
protecció especial per a
la plana de l’Aubi. La
petició es farà després
de tenir sospites que s’hi
planteja la construcció
d’un camp de golf i que
es fa un petit hotel de lu-
xe a la zona de Mont-
ras. L’alcaldessa de
Mont-ras, Mercè Cata-
là, va dir que no és un
hotel, sinó una casa par-
ticular i que no té cons-
tància de cap camp de
golf. / A.V.

● El polèmic aparcament
subterrani previst a la pla-
ça Nova de l’Escala es po-
dria construir finalment a
la plaça Catalunya, una
proposta que ja havia de-
fensat ERC quan en l’ante-
rior mandat era a l’oposi-
ció. Ara, que forma part
del govern, amb el PSC,
sembla que finalment es
podria optar precisament
per aquesta proposta.

La ubicació d’aquest
pàrquing subterrani havia
portat molta polèmica a
l’Escala, sobretot entre els
veïns, que s’oposaven que
es fes a la plaça Nova, al
nucli antic. També va pro-
vocar discussions entre
l’equip de govern i l’opo-
sició quan el convergent
Josep Maria Guinart era
alcalde. Llavors, Guinart i
el PSC, amb qui tenia un
pacte de govern, defensa-

ven que s’havia de fer al
nucli antic. Era el portaveu
d’ERC, Josep Geli, qui vo-
lia que es plantegés la pos-
sibilitat de fer-lo a la plaça
Catalunya. Els motius que
al·legava el republicà és
que la plaça Catalunya és
un espai més gran que la
plaça Nova i, per tant, en
principi hi podrien anar
més nombre de places. A
més, ERC assegurava tam-
bé que econòmicament

l’opció de la plaça Catalu-
nya era menys costosa.

El pla del nucli antic
La proposta de fer l’apar-
cament subterrani a la pla-
ça Nova estava clara en el
mandat anterior, però ja
amb el socialista Estanis
Puig a l’alcaldia es va
aprovar el pla del nucli an-
tic i es va eliminar la prefe-
rència per fer el pàrquing
en aquell espai.

L’Ajuntament escalenc
no va confirmar ahir l’op-
ció de la plaça Catalunya
tot i que en principi ja té
clar l’emplaçament. Tot i
això, està previst que avui
s’anunciï el lloc on final-
ment s’ha decidit construir
el pàrquing. L’alcalde, Es-
tanis Puig, va dir que s’ex-
plicaran detalls de la cons-
trucció. En principi, el pàr-
quing es faria durant
aquest any 2008.

El polèmic aparcament subterrani de l’Escala es
podria construir finalment a la plaça Catalunya

M.VICENTE / L’Escala

Seseras sol·licita un canvi
a l’ordenança de circula-
ció en què la retirada d’un
cotxe estacionat davant
d’un gual no requereixi la
presència del propietari
del gual per facilitar així la
feina de la grua. La defen-
sora considera que el ciu-
tadà «es veu doblement
perjudicat: no pot entrar o
sortir i s’ha d’esperar fins
que arribi la grua». Sese-
ras ha tramitat aquesta pe-
tició a l’Ajuntament de Gi-
rona, que segons la defen-
sora, s’ha compromès a te-
nir-ho en compte en la mo-
dificació futura de l’orde-
nança.

L’àrea de mobilitat és la
que acumula més de les
queixes que els ciutadans
han fet arribar a la defenso-
ra el 2007, i Seseras també
va alertar dels expedients
que ha obert per queixes
d’ús fraudulent de places
d’aparcament per a disca-
pacitats, una crítica que
també va fer en el seu dia
Mifas. La defensora del
ciutadà va qualificar posi-
tivament que de les 31 re-
comanacions fetes, l’A-
juntament n’hagi assumit
22, per bé que va criticar
que encara hi hagi set ex-
pedients pendents de res-
posta i va sol·licitar més ra-
pidesa per resoldre aquests
temes. En sentit positiu,
Seseras va felicitar que la
policia municipal hagi mi-
llorat la seva actitud com
havia demanat l’any pas-
sat, ja que no s’han produït
queixes. Això sí, a l’hora

d’imposar multes, la de-
fensora del ciutadà dema-
na que s’estengui tant com

sigui possible l’ús de la fo-
tografia com a prova. A
més, va renyar les àrees

d’urbanisme i medi am-
bient per la lentitud de les
respostes. Els diversos

grups van agrair la tasca de
la defensora, que deixarà
el càrrec a l’octubre.

El 2007 va rebre 265 queixes dels ciutadans, cosa que suposa un increment d’un 22% respecte al 2006

La defensora recomana que la grua
pugui actuar amb més facilitat a Girona

DANI VILÀ  / Girona

●

● L’alcaldessa de Girona, Anna Pa-
gans, va admetre ahir en el ple munici-
pal que l’equip de govern no sap ni el
calendari d’inici de les obres del TAV
ni quan es farà l’obertura de l’oficina
d’informació al ciutadà sobre el pro-
jecte. Pagans va admetre que ha ex-
pressat el seu desacord amb Adif pel
seu incompliment en els calendaris
previstos. «No amaguem res», va afir-
mar Pagans, que responia així a una

● La defensora del ciutadà de Girona, Maria Te-
resa Seseras, ha demanat a l’Ajuntament de Gi-
rona que canviï l’ordenança de circulació per
permetre que la grua actuï amb més facilitat. En

● El ple va aprovar per
unanimitat la cessió dels
terrenys a l’entitat Tir
Olímpic Girona amb l’ob-
jectiu que s’hi construeixi
la nova galeria de tir. Es
tracta d’uns terrenys de
més de 5.000 metres qua-
drats i una concessió que
fa el consistori a l’entitat
usuària per un termini de
trenta anys. La regidora
d’Administració i Règim
Interior, Amèlia Barbero,
va destacar que la cessió
«comporta dues contra-
prestacions importants».
L’operació permetrà en-
derrocar l’actual galeria de
tir que té l’entitat a la De-
vesa. Barbero va desvelar
que l’acord implica que
abans d’acabar l’any es
desmantelli completament
l’actual camp de tir de la
Devesa, on l’Ajuntament
preveu fer més zona verda
i afegir-la a l’espai de píc-
nic adjacent. El compro-
mís també suposarà que la
policia municipal pugui
fer ús de la nova galeria de
tir a Domeny i permetrà
clausurar la galeria de tir
que té actualment a la Vall
de Sant Daniel. També la
podran fer servir altres
cossos policials.

Expedients 2007
� Gestió via pública (47)
� Sancions trànsit (33)
� Policia municipal (10)
� TMG (7)

Total mobilitat,
coordinació territorial i
seguretat (97)

� Responsabilitat
patrimonial (7)

� Règim interior (9)
� Estadística (5)

Total administració i règim
interior (21)

� Gestió d’ingressos (15)
� Recaptació (1)
� Promoció de la ciutat (8)

Total hisenda,
desenvolupament local i
promoció (24)

� Disciplina urbanística (5)
� Actuació urbanística (24)

concret, demana que la grua municipal pugui
treure cotxes aparcats davant dels guals sense la
necessitat que hi hagi el propietari del gual. Ahir
la defensora va presentar al ple la memòria del
2007, en què les queixes de mobilitat van conti-

� Aigües de Girona (4)

Total urbanisme (33)

� Activitats classificades
(14)

� Contaminació acústica
(9)

� Neteja viària (18)
� Boscos, parcs i jardins (5)

Total medi ambient (46)

pregunta del portaveu de CiU, Carles
Puigdemont, que també va demanar
convocar amb urgència la comissió de
seguiment del TAV, que no es reuneix
des de l’octubre. L’alcaldessa va ad-
metre aquest fet i ho va atribuir als in-
compliments d’Adif, però es va com-
prometre a convocar la comissió en un
termini de quinze dies i conèixer els
treballs dels tècnics municipals amb
l’empresa que executarà les obres.

� Cultura (3)
� Esports (5)
� Educació (1)

Total cultura, esports i
educació (9)

� Serveis socials (7)
� Joventut (6)
� Habitatge (3)

Total serveis socials i
joventut (16)

� Oficina d’informació i
atenció ciutadana (3)

� Oficina municipal
d’informació al
consumidor (13)

Actuacions d’ofici de la
Defensora del Ciutadà (5)

Total d’expedients
� 265
� Expedients resolts (205)
� Queixes admeses (141)
� Recomanacions (31)

nuar encapçalant el rànquing i van suposar un
terç dels 265 expedients que va tramitar. Aques-
ta xifra suposa un augment de les queixes d’un
22% respecte a l’any 2006. La grua ha fet 772
actuacions, un 8% més que l’any anterior.

Sense informació del TAV

LES DADES 5.000 m² per al
camp de tir a
Domeny
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